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  S K R A Ć E N I    Z A P I S N I K 

sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 30.06.2011. godine u 19,30  sati u maloj 
dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 

Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Danko Hršak, Dragutin Benc,  Josip Kozina,  Zoran Gregurović,
Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,  Nenad Sikirica,  Mirko Koret, Štefanija 
Družinec, Zdenka Grilec, Rober Cerovečki,  Vladimir Bajcer i   Branko Kunštek   

OPRAVDANO ODSUTNI: Zdravko Presečki i Danijel Klasić

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Josip 
Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika,  Vlasta Bočkaj, pročelnica, 
Snježana Pelin, pročelnica,  Miroslav Ivić, pročelnik, Jelena Milčić, pročelnica,  Branka Stipić, voditelj 
zapisnika te predstavnici medija.

Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 14. sjednicu Gradskog vijeća Grada Krapine, 
pozdravlja sve prisutne, konstatira nakon izvršene prozivke, da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova
gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi akti. 

Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje sjednice koji su 
članovi vijeća primili uz poziv i navodi da se toč.8. skida s dnevnog reda današnje sjednice, te je   nakon 
kraće rasprave  konstatirao, da je jednoglasno usvojen dnevni red u tekstu koji čini sastavni dio ovog 
skraćenog zapisnika. 

T O Č K A  1.

PITANJA I PRIJEDLOZI

1.Član gradskog vijeća g.Koret konstatirao je slijedeće: 

 da se  ispod Wohlovog mosta navažao 2 godine građevinski otpad koji se sada odvozi, no 
zabrinjava ga što se radi nova hrpa otpada , pa ga interesira kad će se to očistiti

 u Polju Krapinskom i Straži Krapinskoj ima puno klijeti i vikend kuća te prema njegovom 
saznanju prije se asfaltira do njih nego do stambenih kuća, a prema njegovom mišljenju priorite 
bi trebale imati stambene kuće

Gradonačelnik je odgovorio, da se već prije 2-3 godine reagiralo da se isti otpad makne, te se  sada 
odvozi na lokaciju gdje se gradi asfaltna baza. Što se tiče asfaltiranja cesta u Polju i Straži Krapinskoj, 
isto pitanje treba postaviti MO Mihaljekov Jarek,  što će se  provjeriti.

2. Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir konstatirao je, da je velika stavka u Proračunu potrošnja javne 
rasvjete, pa postavlja pitanje, da li grad ima kakav plan i pravilnik o razvoju i širenju javne rasvjete te 
ako nema, da se isto napravi , kako bi mjesni odbori lakše radili u tom smjeru odnosno da se ne 
postavljaju rasvjetna mjesta van naseljenih mjesta.



Oznaka obrasca: 1248
2/7

Isto tako je konstatirao da se Športsko rekreacioni centar Podgora, bivša dvorana za kuglanje, počela 
urušavati ( curi voda, zid je mokar) pa postavlja pitanje da li Grad može intervenirati preko NK 
“Zagorec”, da to sanira. 
U svom izlaganju napomenuo je, da je na prošloj sjednici postavio pitanje plana i programa rada 
Krakom-gradnje za 2011. ali nije primio odgovor u pismenom obliku, za što je rok prema Poslovniku o 
radu Gradskog vijeća bio 15 dana, pa moli objašnjenje te isto tako ističe, da članovi vijeća nisu primili 
Izvještaj o radu Krakom-a za 2010. godinu. 

Gradonačelnik je odgovorio, da je već na nekoliko sjednica gradskog vijeća postavljano pitanje štednje 
na javnoj rasvjeti, pa je i sada isti odgovor. Isto tako je napomenuo, da se za svako širenje javne rasvjete 
mora izraditi projekat. Na pitanje o Športsko rekreacionom centru Podgora, slaže se da je u lošem stanju, 
te je napomenuo, da je prije 2 mjeseca dobiven upit za najam prostora, no do danas nije stigla ponuda  
zainteresiranog. Što se tiče plana i programa rada “Krakom-gradnje” ističe, da su Krakom i Krakom-
gradnja trgovačka društva, te da Grad nije osnivač Krakom-gradnje . Što se tiče pitanja koje se odnosi na 
izvještaj o radu Krakom-a d.o.o. za  2010. godinu, Skupština društva je o istom raspravljala 28.06.2011. 
te će  izvješće biti na dnevnom  red  sljedeće sjednice gradskog vijeća.

3. Članica Zdenka Grilec je u svom izlaganju napomenula, da su joj se obratili g.Pasariček i njegova 
sestra radi postavljenih žardinjera nasuprot ulaza u njihovu kuću ( Gajeva ulica), te da su napomenuli, da 
su iste preblizu postavljene jer auto ne može ući u dvorište kuće. Isto tako je napomenula, da se nije puno 
popravilo stanje starih kuća u Zagrebačkoj ulici na koje je upozorila na prošloj sjednici osim što je skinut 
bršljan sa kuće g.Horvata. 

Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče žardinjera može se reći, da se nastavlja sustavno prigovaranje 
istome, no isto tako je istakao, da prije kada su bili parkirani auti, kolnik je bio uži nego sada kada su 
postavljene žardinjere, a u slučaju ako netko od stanara ulice vrši radove, žardinjere se mogu pomaknuti 
uz prethodnu obavijest Gradu. Isto tako je napomenuo, da  što se tiče napuštenih kuća u Zagrebačkoj 
ulici,  komunalni redari su izvršili uvid, uputili dopis vlasnicima, no ponovno ističe, da je to privatno 
vlasništvo te efekta na upozorenja nema. 

4. Član vijeća g.Grah Stjepan obavijestio je članove vijeća da je zbog dobrih rezultata stekao pravo na 
sudjelovanje slijedeće godine na utvrdi u Francuskoj, pa moli da financijsku pomoć. 

5. Član vijeća g.Kozina Josip postavio je pitanje željezničkog stajališta u Pristavi Krapinskoj, u kojoj je 
fazi završetak. Isto tako je napomenuo, da mu je od jednog mještana Lepajaca , a ujedno člana stranke 
umirovljenika upućeno pitanje, da li je to točno, da je gradonačelnik sredstva koja su bila osigurana za 
OŠ Lepajci preusmjerio na gradnju dvorane u Donjoj Šemnici. 

Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče  uređenja željezničkog stajališta Pristava, čeka se raspisivanje 
natječaja od HŽ-a, pa sada nezna točan podatak kada će krenuti radovi. 
Nadalje je napomenuo, da što se tiče škole u Lepajcima, rok za završetak iste je prošao, razgovor je 
obavljen sa direktorom poduzeća koje izvodi radove, a koji je obećao, da će zgrada škole biti završena 
do 30.07.2011. god. te se već sada primjećuje, da se radovi intenzivnije izvršavaju. Isto tako se osvrnuo 
na priče, na što je konstatirao, da se ništa ne može sakriti, sve se vidi, te da se u Donjoj Šemnici 
građevinski ništa ne radi osim zamjene stolarije na zgradi škole koja će biti ovih dana. 

Članica vijeća Zdenka Grilec je napomenula, da joj je žao, ali Gradski odbor HSU-a o tome nije 
raspravljao već je dotični gospodin 2 puta inzistirao da se o tome raspravlja no ona mu dala odgovor kako
je i njoj odgovoreno na sjednici gradskog vijeća te je smatrala, da mu je takav odgovor dovoljan.

6. Potpredsjednik gradskog vijeća g.Kučko Branko napomenuo je, da na gradilištu asfaltne baze u 
Pristavi nema nikakove oznake ni table na kojoj bi bilo označeno tko izvodi radove, tko je investitor  itd.
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Gradonačelnik je istakao, da projekat asfaltne baze ima sve potrebne dozvole koje su trebali dati radi 
početka gradnje, a što se tiče table, to je stvar građevinske inspekcije odnosno to je pitanje izvođača 
radova.

7. Član vijeća g.Sikirica postavio je pitanje, da li ima novosti za izgadnju ceste koja prelazi preko D-206.
Gradonačelnik je odgovorio da je isti izvođač kao i na zgrdi OŠ  Lepajci te prema saznanju radovi bi
trebali započeti . Isto tako je napomenuo, da bi trebala stići suglasnost za rotor te bi se nakon toga 
krenulo u izvlaštenje zemljišta preko puta.  

Član vijeća g.Sikirica zatražio je od predsjednika gradskog vijeća 5 minuta pauzu za sastanak kluba
vijećnika HNS-a, SDP-a i HSU-a.   

T O Č K A  2.

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 13.sjednice gradskog vijeća grada Krapine

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović istakao je, da su članovi vijeća primili radni materijal za ovu 
točku dnevnog reda uz poziv za današnju sjednicu te o istoj otvara raspravu. 

Kako nije bilo nikakovih pitanja ni prijedloga predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je 
jednoglasno donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

U s v a j a se skraćeni zapisnik sa 13.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni 
dio ovog zapisnika.

T O Č K A  3.

Izvještaj o radu Krapinskog športskog saveza grada Krapine za 2010. god.

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o
navedenom izvještaju te ga je u istom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K 

P r i m a  se na znanje Izvještaj o radu Krapinskog športskog saveza grada Krapine za 2010. godinu   u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.

T O Č K A  4.

Izvještaj o radu DV D-a s područja grada Krapine za 2010. god.

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o izvještaju 
te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K 



Oznaka obrasca: 1248
4/7

P r i m a  se na znanje Izvještaj o radu DVD-a s područja grada Krapine za 2010. godinu   u tekstu koji 
čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.

T O Č K A  5.

Izvještaj o radu udruga u zdravstvu i socijalnoj skrbi grada Krapine za 2010. god.

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o izvještaju 
te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K 

P r i m a  se na znanje Izvještaj o radu udruga u zdravstvu i socijalnoj skrbi grada Krapine za 2010. 
godinu   u tekstu koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.

T O Č K A  6.

Izvještaj o radu udruga u kulturi i tehničkoj kulturi grada Krapine za 2010. god. 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o izvještaju 
te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K 

P r i m a  se na znanje Izvještaj o radu udruga u kulturi i tehničkoj kulturi grada Krapine za 2010. godinu   
u tekstu koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.

T O Č K A  7.

Pravilnik o dodjeli stipendija i jednokratnih potpora učenicima i studentima s područja grada 
Krapine

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
Pravilniku te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Član gradskog vijeća g.Sikirica je napomenuo, da je ovaj Pravilnik dobro predložen te da bi bilo dobro da 
se nastavi s idejom, da se napravi studentski fond te da se krediti vraćaju bez kamata. Isto tako je 
postavio pitanja u svezi toč.3. odnosno  učenik ili student koji će uzeti kredit kod banke, a koji će sam 
vraćati, to ne bi smjelo biti zapreka za dobivanje stipendije od Grada Krapine.

Gradonačelnik jue napomenuo, da se odredba ove točke ne odnosi na kredite kod poslovnih banaka, već 
na kredite kod Županije.
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Član gradskog vijeća g.Bajcer je napomenuo, da bi možba bilo dobro, da se ovim Pravilnikom regulira 
ostvarivanje prava, da se jednoj obitelji sa više studenata (3 ili 4) odbri dobivanje dvije stipendije u istoj 
obitelji.
Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K 

D o n o s i  se Pravilnik o dodjeli stipendija i jednokratnih potpora učenicima i studentima s područja 
grada Krapine   u tekstu koji čini sastavni dio ovog izvoda iz skraćenog zapisnika.

T O Č K A  8.

Izmjena i dopuna Proračuna grada Krapine za 2011. godinu sa projekcijom za 2012. i 2013. god.

Predsjednik  Odbora za financije i proračun upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor na svojoj 
sjednici održanoj dana  28.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o navedenoj točci te ju je u 
navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Kratko obrazloženje Izmjena i dopuna Proračuna dao je gradonačelnik, a sve u tekstu koji čini sastavni 
dio ovog zapisnika.

Član gradskog vijeća i predsjednik kluba vijećnika HNS-a, SDP-a i HSU-a g.Sikirica istakao je, da je to 
više tehnički rebalans te da se kroz isti vide naše mogućnosti. Napomenuo je da Proračun ostaje u istom 
smjeru odnosno nema nikakovih pomaka prema razvoju te u ime kluba vijećnika HNS-a, SDP-a i HSU-a 
ističe da se ne prihvaća takav Rebalans.

Nakon kraće rasprave, predlagač je povukao prijedlog  navedene točke s dnevnog reda današnje sjednice 
Gradskog vijeća.

T O Č K A  9.

Programa razvoja poljoprivrede na području grada Krapine za 2011.god.

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
Programu te ga je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 

Član gradskog vijeća g.Bajcer predlaže, da se u toč.10. st.4 iza riječi „po jednoj osnovi“ dodaju riječi „u 
tekućoj godini“.
Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K

          D o n o s i  se Program razvoja poljoprivrede na području grada Krapine za 2011. godinu u tekstu 
koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika, s tim da se u toč.10.st.4 doda slijedeće: “u tekućoj 
godini”.

T O Č K A 10.

Izmjena Programa izrade dokumenata prostornog uređenja, projektne i geodetsko-katastarske 
dokumentacije za 2011. god. 
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Nakon kraće rasprave, predlagač je povukao prijedlog  navedene točke s dnevnog reda današnje sjednice 
Gradskog vijeća Grada Krapine.

T O Č K A 11.

Izmjena Programa raspodjele sredstava spomeničke rente za 2011. god.

Nakon kraće rasprave, predlagač je povukao prijedlog  navedene točke s dnevnog reda današnje sjednice 
Gradskog vijeća.

T O Č K A 12.

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju 
raspravu. 
Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K

          D o n o s i  se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.

T O Č K A 13.

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu za područje Grada Krapine 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju 
raspravu. 
Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K

          D o n o s i  se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu za područje 
Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.

T O Č K A 14.

Odluka o imenovanju člana Komisije za prijem djece u Dječji vrtić „Gustav  Krklec“ Krapina 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  27.06.2011. godine u 15,30 sati raspravljao o 
prijedlogu Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju 
raspravu. 
Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje g.Danko Hršak upoznao je članove vijeća, da je navedeni 
Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  30.06.2011. godine u 19,00 sati raspravljao o prijedlogu Odluke 
te ju je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na daljnju raspravu. 
Nakon kraće rasprave Gradsko vijeće Grada Krapine  jednoglasno je donijelo  slijedeći 

Z A K L J U Č A K

          D o n o s i  se Odluka o imenovanju člana Komisije za prijem djece u Dječji vrtić „Gustav Krklec“ 
Krapina u tekstu koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.
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